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Llum verda del ple a l'aprovació inicial del canvi en la regulació de l'OMET

El ple de l'Ajuntament ha aprovat de manera inicial aquest
dilluns canviar la regulació de l'OMET (Oficina Municipal
d'Esports per a Tothom), així com que es treballi en la nova
licitació d'aquest servei. El regidor d'Esports, Francesc Carol,
ha explicat que d'aquesta manera es vol passar d'una gestió
indirecta a una gestió directa. 'Aquesta contractació de servei
segurament millorarà moltes de les prestacions que fa
l'OMET, que és un dels serveis principals al qual el
departament d'esports dona aquests serveis esportius a la
ciutat', ha afegit Carol. A l'hora de les votacions, l'equip de
govern i Ciutadans hi han votat a favor, la regidora no
adscrita, Munia Fernández-Jordán, s'ha abstingut, i Junts hi
ha votat en contra.

Per part de Junts, Albert Salarich ha justificat el vot en contra de la seva formació dient que el canvi incorpora
unes funcions a l'OMET que "empetiteixen" l'àrea d'esports. Per a Salarich, "amb el nou reglament, no es farà
més feina, sinó que es farà el mateix amb més cost", i per això Junts ha decidit no donar suport a aquesta
aprovació inicial.

Francesc Carol: Un cop aprovada per aquest ple, permetrà dur a terme la licitació del concurs per la
sessió d’aquesta contractació de servei que segurament millorarà moltes de les prestacions que fa
l’OMET, que és un dels serveis principals al qual el departament d’esports dona aquests serveis
esportius a la ciutat. 

Albert Salarich: Incorpora tota una sèrie de funcions a l’Oficina que entenem que empetiteixen la
mateixa àrea d’esports. En definitiva, amb aquest nou reglament, tampoc no anirem a fer més feina,
perquè tota aquesta feina ja l’estem fent. Per tant, farem el mateix amb molt més cost. 
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